
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-06-19, § 15 

 

 Tid Tisdagen den 19 juni 2012 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 28 juni 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Mikael Eskman (M)  för Peter Jönsson (M) 

Sten-Åke Larsson (M)  för Anna Cederschiöld (M)  

Erik Hafström (M) för Lennart Jansson (M) 

Lloyd Lindgren (Fp) för Per Altenberg (FP) 

Daniel Almgren (MP)  för Ewa Larsson (MP) 

 

Ersättare: 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) 

Martin Engman (S) 

Karin Falk (S) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 

 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Eva Olofsson, Peter Dahlberg, Gunnar 

Kempe, Johan Nilsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Anna Wahlström, 

biträdande borgarrådssekreteraren David Lindberg samt personalföreträdarna Birgitta 

Andersson, Rolf Bodin och Lotta Häger närvarade §§ 1-10 och §§15-22. 

 

 

 



  

 
 § 15 

Yttrande över revisorernas årsrapport 2011                                               
Dnr 1.3-201/2012 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. 

(FP), Billy Östh m.fl. (M) och Elisabeth  Svensson (C). 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna fastighetskontorets yttrande över 

 årsrapport 2011. 

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att överlämna och åberopa kontorets yttrande över 

 årsrapport 2011 till revisorerna. 

         

 Samt därutöver anföra följande: 

 

 Revisorernas rapport konstaterar att fastighetsnämndens ekonomiska och 

 verksamhetsmässiga resultat är tillfredsställande, att bokslut och räkenskaper för 

 2011 är rättvisande samt att nämndens styrning, uppföljning och kontroll är 

 tillräcklig. Revisionerna har emellertid ett antal kommentarer, exempelvis 

 gällande det systematiska brandskyddsarbetet, på områden där kontoret kan 

 förbättra sig. Nämnden tar dessa påpekanden på största allvar. 

   

 Vi förväntar oss att kontoret snarast rättar till de brister som revisionsrapporten 

 tar upp, och under kommande verksamhetsår arbetar för att revisorernas 

 rekommendationer ska implementeras i verksamheten, så att staden kan leva upp 

 till sina högt ställda mål.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 28 maj 2012. Fastighetskontoret föreslår 

att fastighetsnämnden beslutar enligt följande: 

 

 

 1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna fastighetskontorets yttrande över 

 årsrapport 2011. 

 2 Fastighetsnämnden överlämnar och åberopar kontorets yttrande över 

 årsrapport 2011 till revisorerna. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh m.fl. (M) och  

 Elisabeth Svensson (C) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP), Bengt Sandberg m.fl. (S) och 

 Sebastian Wiklund (V) föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets 

 förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. 

(FP), Billy Östh m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C).  



  

 
Reservation 

Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP), Bengt Sandberg m.fl. (S) och Sebastian 

Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Sebastian Wiklund (V) enligt följande: 

 

 Det är dåligt att fastighetsnämnden inte uppnår hållbarhetsmålet. Detta är ett av 

 nämndens viktigaste mål därför att genom sitt ägande ska staden ligga i framkant 

 vad gäller energieffektivisering och klimatanpassning. Alliansen visar genom sitt 

 styre att detta mål inte prioriteras bland annat genom att låta de energiåtgärder 

 som planerats få bli försenade. Vad gäller den spräckta budget för 

 elförbrukningen så borde man känna till tidigare elförbrukning i de lokaler man 

 tagit över och det ska inte vara en anledning till att förbrukningen ökar. Likaså är 

 de många elabonnemangen en administrativ fråga och ska inte påverka antalet 

 kWh som staden förbrukar.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


